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DELAVSKI SVET PODPRL UKREPE ZA-FINANČNO SANACIJO PODJETJA

Delegati delavskega- sveta so včeraj po izjemno dolgi razpravi podprli 
ukrepe za finančno sanacijo podjetja s tem, da se izvzame tisti del, 
ki posega v delavčev o.sebni standard (regres za malico, potni stroški) .
Za razpravo o ukinitvi obratne ambulante pa morajo strokovne službe 
pripraviti izračun upravičenosti tega ukrepa.

Zavedaloč se stanja v katerem se nahaja ptujsko gospodarstvo in pa 
vloge IS SO Ptuj pri razreševanju teh problemov ]e delavski svet 
kritično ocenil dosedanje postopke mandatarja, še posebej zdaj, ko 
so že znana imena. Zdaj je postalo jasno, da se zanemarja gospodarstvo, 
saj v vladi praktično ni nikogar iz gospodarstva, ki bi poznal, 
razumel in tako tudi želel in znal razreševati izjemno zapletene 
težave, ki spremljajo ta čas ptujsko gospodarstvo. Iz tega vidika je 
delavski svet naložil našima delegatoma, da na današnji občinski 
skupščini (ki poteka ta čas, ko to čitate) sprožita to vprašanje in 
pa to, da mora program občinske vlade vsebovati odločne korake za 
razbremenjevanje zdaj že do. konca zdelanega gospodarstva.

V okviru triinpolurne razprave je bilo postavljenih več vprašanj 
in nanje s strani poslovodnega odbora tudi podanih odgovorov.

- Kaj pomeni OD variabilna postavke?
To pomeni, da bo plača takrat, ko bo zanjo zbran ves denar, torej 
tudi za prispevke. Plače so namreč zadnji čas že in bodo tudi v 
prihodnje lahko izključno iz lastnega denarja. Torej točnega datuma, 
dokler bo v Jugoslovanskem gospodarjenju toliko neznank, nihče v 
podjetju ne more definirati. Vodstvo pa zagotavlja, da bo storilo 
vse, da se z izplačili čimbolj približa datumu, ki sicer velja za 
plačilni dan.

- Zakaj še vedno dobavljamo kupcem, ki nam več kot 90 dni niso 
plačali kupljenega blaga?.
Zato, ker si enostavno nismo upali prekiniti dobav, ker bi to 
pomenilo konec proizvodnje, kjer delamo te izdelke.
Pričakovali smo, da se bo finančna disciplina uredila, toda zdaj 
postaja vse bolj jasno, da se še nebo in da bodo. ti ukrepi nujni. 
Nekatere ustavitve dobav se že izvajajo.



Kaj pomeni to ekonomski višek?
Proizvodni programi, ki se bodo lahko kvalitetno prodajali bodo 
narekovali ekonomsko upravičenost števila zaposlenih.

Ali imamo nadomestila za izpadlo proizvodnjo?
Za vse programe, ki bodo izpadli na domačem tržišču kljub maksi
malnemu angažiranju ne bo mogoče najti. Rešitve iščemo v pospešenem 
iskanju izvoznih možnosti.

Ali pri vseh izvoznih programih dosegamo lastno ceno izdelka?
Pri vseh izvoznih izdelkih ne dosegamo pokritja dejanskih stroškov, 
vendar za zdaj ni drugih rešitev. Cenejši vhodni polizdelki in pa 
zmanjšanje variabilnih stroškov pomeni približevanje k temu, da 
z izvozno ceno pokrivaš lastno.
Prizadevamo si širiti izvoz na vseh tistih segmentih, kj er že dalj 
časa dobro sodelujemo in seveda.tudi dosegamo za nas ugodne cene.

Usoda'izplačil inovacij?
Inovacije bodo izplačane po zdaj veljavnem pravilniku. Opravij ena _ 
pa bo revizija pravilnosti dosedanjih izplačil. Dosedanji pregledi 
namreč kažejo na to, da se je pri izračunavanjih odškodnin odstopa'' 
lo od pravilnika.

Koliko kvalitetnega denarja bi dobili s prodajo vrednostnih papir"6
Ko bp bolj znana praksa na področju uvajanja prodaje vrednostnih 
papirjev bomo tudi pri nas pripravili predlog o prodaji vrednostni'1 
papirjev ali delnic.

Koliko delavcev dela pri nas še po pogodbi?
Ta čas nihče ne dela po pogodbi, kar pa ne pomeni, da v primeru 
potrebe ne bi s kom od zunaj sklenili pogodbe o enkratnem poslu.

Kdo v podjetju je dolžan pripravljati nove programe; je to 
marketing, prodaja, vodstvo?
Novi programi so rezultat skupnih prizadevanj . 'Žal pa se nam pra
viloma zalomi pri realizaciji od predloga pa do izdelka. Običajno 
stvari tako dolgo :'pocamo::, da izdelek, ki ga osvajamo ni več trž-'* 
zanimiv.

Ali so že znani kupci za nakup Petovije in.Agis-ovih stanovanj?
Za odprodajo Petovij e se pogovarjamo s ptujsko Perutnino, vendar -!v 
za zdaj še vedno le pri razgovorih.
Pri stanovanjih pa se bodo stanovanja morala sistemsko rešiti. 
Sredstva, ki jih bomo iztržili iz teh naslovov bomo porabili izkl- 
za obratna sredstva.

Kdaj so lahko informativne skupine?
Informativne skupine so lahko vedno, ko se za to pokaže potreba 
praviloma pa pred sejo delavskega sveta in to v času, ko bomo s 
temi sestanki najmanj motili proizvodnjo (po 13.00 uri).
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- Smo gospodje ali ostajamo tovariša?
Vprašanj e 5, kije sicer izvenelo smešno a je pa ta čas . aktualno „
Na delavskem svetu bomo delegati še nekaj časa ostali tovariši.
Nekdo ; j e v šali dejal-, da bomo tudi sicer z našimi plačami bolj 
slabi gospe in gospodje.

Tokrat je delavskemu svetu 'uspelo' rešiti dediščino prejšnjega 
delavskega sveta, ki se je vlekla zdaj že na 4. seji^in sicer 
pritožbo Ličen Alojza zoper sklep disciplinske komisije.
Delavski svet je potrdil sklep disciplinske komisije z 15 : 7 glasovi.
Horda se vam bo zdela ta informacija obširnejša, vendar ocenjujem, 
da odgovori na postavljena vprašanja zanimajo večino zaposlenih in 
ae le prejemnike zapisnika delavskega sveta.
Temu bom poskušal slediti tudi v bodoče.

M.

RAZPIS ZA SOLIDARNOSTNA STANOVANJA

Občina Ptuj - stanovanjska dejavnost je v.Tedniku razpisala javni 
natečaj za sestavo prednostne liste za pridobitev stanovanjske 
pravice na stanovanjih v družbeni lastnini, ki so bila zgrajena iz 
sredstev solidarnosti. Solidarnostna stanovanja se lahko dodelijo 
delovnim Inudem, družinam z nižjimi dohodki, ki žive v težjih
materialnih razmerah. _ _ v „
Podrobnejše informacije o pogojih lahko dobite v kadrovski službi
ali pa v Prešernovi ulici 29 (soba 108).
K vlogi na obrazcu je potrebno priložiti potrdilo o OD v.letu 1989, 
potrdilo o premoženjskem stanju, o številu članov gospodinjstva, 
o delovni dobi prosilca ter druga dokazila, ki bi pomenila prido
bitev točk po kriterijih pravilnika.
Prijave je treba oddati do 30. junija 1990.

Š .M.

ŠE 0 MOŽNOSTI ZA DOPUST!

Zaradi številnih odpovedi koriščenja prikolic je na razpolago še 
nekaj prostih mest.
če ste zainteresirani-, se zglasite v kadrovski službi pri Murko
Štefanu. -

Š . M.
TUDI 10 SINDIKATA POTRDIL UKREPE ZA SANACIJO AGIS-a

Spoznanj e, da smo prišli do točke, ko brez učinkovitih ukrepov 
ne bomo mogli naprej je vplivalo na odločitev sindikata, da podpre 
ukrepe z zahtevo, da se črtajo tisti ukrepi, ki neposredno vplivalo 
na delavčev osebni standard, regres za malico, prevozi.
Preko sredstev javnega obveščanj a smo najbrž ze vsi seznanjeni s 
pripravami na generalni štraj k zaposlenih v kovinski in elektro^ 
industriji Slovenije. S štrajkom želimo upozoriti vlado na probleme 
v gospodarstvu in na nujnost reševanja nakopičenih problemov. 0. 
razbremenjevanju gospodarstva je bilo doslej preveč povedanega in 
premalo storjenega.
Z drugim ciljem pa želimo opozoriti gospodarsko zbornico Sloveni;)e 
na to, da morajo postopki za podpis kolektivne pogodbe teči hitrej e.
Od štraika, ki je napovedan za konec tega meseca se bo odstopilo, 
če bo vlada pokazala pripravljenost za reševanj e problemov.
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Naš sindikat podpira cilje, za katere se organizira štrajk s tem, da 
štrajk ne sme narediti škode tam, kjer bi bila lahko usodna.
Zato bomo poskušali tudi v primeru štrajka vzdrževati proizvodnjo 
tam, kjer bo to nujno. S.

Sindikat podjetja je zaskrbljen nad dogajanji v ptujskem parlamentu• 
Bojimo se, da vlada, v kateri ne bo ljudi iz gospodarstva ne bo 
znala ih hotela slišati za naše težave, zato zahtevamo, da se v 
parlament kadrujejo ljudje iz gospodarstva, v program pa morajo 
jasno .vpisani ukrepi za ozdravitev bolanega ptujskega gospodarstva• . 
Vlada se mora zavedati, da ni negospodarstva brez zdravega gospodars"

M.
V ODP SMO "POZABILI" VRNITI 800 STEKLENIC?

Prav ste prečitali. V našem ODP ta čas manjka več kot 800 steklenic 
(literskih in polliterskih), ki jih bomo morali tako ali drugače 
Plačati. ' . . _
Da pa bi se temu izognili, bi bilo najbolje, če bi te steklenice 
vrnili t3a .kam.0r sodilo, to pa je le v ODP.
V petek, 22.6.1990 bodo delavci ODP pobirali po podjetju vse te 
steklenice. Prav bi bilo, če bi jih takrat dali na kakšno vidno mest°! 
da jih bodo lahko odpeljali.
Uspešnost poslovanja ODP mora biti naša skupna skrb. Njihova izguba 
je tudi naša izguba. 800 steklenic ni mali strošek, ki pa se mu lahk0 
in tudi moramo izogniti.

M.

JEDILNIK TOPLE IN HLADNE MALICE ZA ČAS CD 18.6. DO 22.6.1990

Topla malica___________________ Malico kuha_ Hladna malica
18.6. Slav.klobasa, gorč ., sok
19.6. Pečen kotlet, solata
20.6. Ričet s slanino
21.6. špageti Milanez, solata
22.6. Mineštra z navadno klobaso

M.Zajšek Ribe, sok
" Čajna salama, maslo
" Navadna klobasa, jogurt
" Salama poli, paradižnik

Plan.salama, sirni namaz


